
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 21. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 737
Er der foretaget evaluering af de initiativer på høreapparatområdet, som der med aftalen 
om finansloven for 2019 blev afsat ca. 215 mio. kr. til i 2019-2022, og som skulle bidrage 
til at nedbringe ventetiderne til offentlig behandling samt styrke information og kvalitet i 
behandlingen i både offentligt og privat regi? Og i benægtende fald, hvorfor ikke?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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Offentligt
SUU Alm.del - Spørgsmål 737
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